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Den norske kirke 

Kragerø menighet 

    Ytre Strandvei 15, 3770 Kragerø 

 Postboks 128, 3791 Kragerø 

 
 

Referat fra møte i Kragerø menighetsråd 

Torsdag 22. februar 2024 kl. 18.00.   
Sted: Sakristiet, Kragerø kirke 

 

 

Til stede: Inger Brunsvik, Jostein Sørensen, Einar Solbekk, Bernt Grøgaard, Pål Wirkola, Anne 

Carding.  

Meldt forfall: Olav Drevland, Bente Elise Lieberg 

 

Sak 
Møtet ble ledet av Inger Brunsvik i Olav Drevlands fravær 

 

Anne åpnet møtet med å lese diktet «Ledestjerne» av Einar Skjæråsen 

Bernt Andreas hadde kokt kaffe og sørget for kaffe, sjokoladekake og twist. 

 

Sak 
15/2024: Godkjenning av innkalling og saksliste  

 Vedtak: Innkallingen enstemmig godkjent 

   

16/2024: Godkjenning av referat fra forrige møte 

    Vedtak: Referatet fra siste møte ble godkjent.  

 

17/2024: Referatsaker 

a) Mail fra Kirkevergen: Teams-samråding 4. mars om «ny kirkelig organisering» 

Ingen meldte seg til å delta i teams-samtåding om kirkelig organisering. 

b) Mail fra Kari Skarvang: fra Kirkens SOS: tilbud om opplysningsstoff 

Ingen meldte seg til å delta i årsmøtet i Kirkens SOS i Skien 

c) Mail fra prosten: kurs 4. april om «Kirken vår» - helhetlig menighet 

Ingen meldte seg til kurs via nettet 4. april ang. «Kirken vår, helhetlig menighet». 

d) Årsmelding fra menighetspedagogen 

e) Årsmelding fra husstyret i Skippergt. 13 

(vedlegg manglet) 

f) Årsmelding fra «mannegruppa» i Skippergata 13 

(vedlegg manglet) 

Ingen påskevandring i år. Skolen har gitt beskjed om at de ikke er interessert dette 

året. 

Anne Carding var ikke her siste møte og informerer om at ny møtedag på torsdager 

(som ble bestemt da) passer særdeles dårlig for henne. Det vil da bli mange torsdager 

som hun må melde forfall. 

Ofringslista som ble godkjent på siste møte ble igjen kommentert og det ble foreslått 

et par endringer. Pål skal komme med en ny og ajourført liste til neste møte. 

Som ny sak ved neste møte foreslås at vi ser på menighetspedagogens ønsker om 

innkjøp av barnemøbler/tripp-trapp stoler. 

Kirketjenerne har ikke ansvar for vask av duker i kirken. Tore Trondsen tar jobben. 
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18/2024: Siden sist (med Anne Carding) 

a) 260124: Konsert med Telemark Vokal, 20 til stede 

b) 280124: Gudstjeneste med Pål Wirkola, 66 til stede 

c) 020224: Begravelse ved Harald Gulstad, 292 til stede 

d) 090224: Begravelse med Harald Gulstad, 82 til stede 

e) 110224: Fastelavnsgudstjeneste med Trond Engnes, 76 til stede 

f) 140224: Askeonsdagsgudstjeneste med Trond Engnes. 13 til stede 

g) 180224: Gudstjeneste ved Trond Engnes, 26 til stede 

h) 210224: Begravelse med Trond Engnes, 175 til stede 

 

19/2024: Saker fra eller til fellesrådsmøte med Einar Solbekk 

                Einar informerer om at det siden sist ikke har vært noen aktuelle saker å informere om 

 

20/2024: Årsmelding 

   Vi gjennomgår årsmeldingen med følgende kommentarer: 

 Side 3: Kari Langlo er ikke sekretær i Kirkens Hus’ venneforening, det er Anne Carding 

 Side 5: Egentlig hadde vi 2 konfirmantleire i 2023, dette skyldes fjorårets kull hadde sin 

leir først på våren, mens årets kull har hatt sin leir på høsten. 

 Side 7: Kirkens Venner. Ved en feil har fjorårets notat kommet inn. Inger Brunsvik har 

skrevet årets notat og det skal selvfølgelig inn her istedenfor det som står nå. 

 Side 10: Einar påpeker under punktet Gautefall Fjellkirke står det «eier». Det er ingen som 

eier Fjellkirken. Det er en stiftelse som eier seg selv. 

 

Det mangler ennå flere undermeldinger. De vil bli levert. 

Det foreslås et nytt punkt: Stille i kirken. Dette skal skrives og leveres med frist 10. mars. 

 

Rådet er ellers av den mening at ALLE vedleggene fra undergruppene bør inn i Årsmeldingen 

direkte. Da unngår vi at det blir masse vedlegg og dermed mere uoversiktlig. Dette burde 

være en enkel klippe og lime -ting for sekretæren som skriver årsmeldingen, forutsatt at alle 

undergruppene leverer sine meldinger i rimelig god tid. 

 

 21/2024: Regnskap 

Einar går gjennom regnskapet med oss. Han har hatt et møte med Bertha G. Hiis, som er 

regnskapsansvarlig. 

Vedtak: Det framlagte regnskapet godkjennes og legges fram for menighetens  

årsmøte. Regnskapsmessig merforbruk kr. 3.867,56 dekkes inn ved bruk av fond 

menighetskasse, 2569917. 

          

22/2024: Skipet – Status pr. februar 2024 

Vedtak: Menighetsrådet tar den framlagte meldinga om status for Skipet pr februar                         

2024 til orientering. Meldinga legges fram for menighetens «årsmøte». 

 

23/2024: Samarbeid med bedehuset i Løkka/Normisjon 

Dette punktet ble det mye diskusjon rundt. Rådet føler at vi i mange år har forsøkt å få til 

et bedre samarbeide, uten at det har ført til en varig bedring. Men vi gir ikke opp! 

. Vedtak: Menighetsrådet setter ned en gruppe bestående av menighetsrådslederen                        

pluss et medlem til fra rådet, med tanke på å få i stand en samtale om konkret                         

samarbeid med Normisjon. Resultatene av samtalene med Normisjon legges fram for                         

menighetsrådet i marsmøtet. I tillegg til menighetsrådslederen deltar sogneprest Pål 

Wirkola fra rådet i samtalene med Normisjon. 

 

24/2024: Ungdomsgudstjeneste lagt til Løkka 
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 Vedtak: Kragerø menighetsråd ønsker at det en gang pr halvår arrangeres ungdoms- 

            gudstjeneste i Løkka – forutsatt deltakelse fra Singspi. Vedtaket meddeles prosten. 

 

 

25/2024: Eventuelt. 

             

Årsmøte 17. mars 

 Leder i menighetsrådet leder møtet. 

Program:  

Kaffe og marsipankake.  

Lesing av årsmelding. De ansatte leser sine delmeldinger.  

Regnskapet legges fram av Bertha. 

 

Heller ikke på dette møtet fikk vi tid til å gå gjennom punkt 11/24 «Etter bispevisitasen» som ble 

utsatt til dette møtet fra det forrige møtet. Punktet må derfor enda en gang forskyves. 

Det samme gjelder for programmet for kirkeuka 2024 

 

Rutinene i forhold til innkalling av varapersoner som skal møte ved meldt fravær bør skjerpes. 

Derfor var vi vel en person i manko. 

 

Vi hadde et særdeles hyggelig rådsmøte.  

Inger greide å holde tømmene uten å måtte bli altfor streng. Dette til tross for til tider høy 

temperatur og riktig friske diskusjoner.  

 

 

Jostein (referent) 


